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1. Around 2016 Started coming home to my apartment and finding someone was leaving grocery 
bags hanging off my door knob containing blu brand disposable e-cigs, did not think much 
about this at the time and thought it was a friend playing a prank or something. Happened 
several times over the course of two years, almost always what was in the bag was a blu brand 
disposable e-cig, I do not smoke cigarettes and still do not know who left them on my door  
handle. At the time I was employed as a Senior Software Engineer / Consultant for a company 
named Westlake Design/Westlake Interactive, as part of my employment duties I worked on 
many different client projects including American Health Networks intranet (internal medical 
directory website) and their external facing website. A major transporation / fleet management 
company used by many companies including tow truck companies to manage their vehicles, 
Westlake Interactive was purchased by another local software company Moser Consulting 
around 3 ½ years into my employment there. Moser Consulting does IT work for large 
corporations and government entities.

2. Around June, 2016 my next door neighbor who was employed by Fox59 news knocked on my 
apartment door and introduced me to a guy who she claimed was her younger sisters boyfriend, 
this guy told me his name is Mark and he was wearing an IU Health shirt, when he introduced 
himself he propositioned me for drugs which I don’t do or sell and when I told him I don’t sell 
drugs he repeated a false accusation where he said “How long have you been selling drugs for?” 
when I told him again that I don’t sell drugs he repeated the same false accusation and said the 
same words again, then he tried to say more things like “Oh I get it you have to pay bills, I was 
a student once myself”, I told him I’m not a student I carry a backpack with me every day 
because I am a software engineer and I have a macbook computer I take home with me from the 
office every day and some work from home and he eventually left my apartment and later on 
maybe a few days later, I spotted him actually making out in front of the apartment complex 
with my neighbor who worked at Fox59 news in Indianapolis and not her younger sister, this to 
me tells me they were never honest about who this Mark guy is.

3. 2014 – 2015 Checked my mail one day and I had received strange letter in the mail addressed to 
someone named Mr. Nabor, the letter was hand written and stamped but had no return address I 
still have this letter and original envelope, the letter read.

Go to Mayo Clinic “Ashen Skin” then go to a nearby cardiac hospital before it’s too late SAVE 
YOUR LIFE!

I was unable to find who sent this letter, I confirmed with the apartment complex management 
that no one in the complex had the name Nabor and that it was dropped off in my personal 
mailbox and may have been sent through the post office but does not have a return address or 
any identifying name on it, a  old friend of mine Phil Laraway left notes while talking on the 
phone on top of the envelope those notes are not relevant and were not made by myself or the 
envelope sender. 
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This letter seemed odd as back in 2014 Community North Hospital basically engaged in 
medical malpractice though the Respiratory doctors office as I suddenly when I started 
employment at Westlake Design came down with a weird medical issue where my body was 
creating too many white blood cells, this led to almost complete lung failure and my doctor 
there told me I needed to go the Mayo Clinic and when I scheduled everything through their 
office I was told that everything was ready and that my insurance company had been contacted 
and approved me going to the mayo clinic, and then I drove to the Mayo Clinic in Rochester 
Minnesota and when I arrived I was told my Mayo Clinic staff that there was never any 
approval for medical insurance through them which should have been handled by the 
respiratory doctor at Community North Hospital and I was told I’d have to pay for all their 
services without insurance, I couldn’t afford to do this so I had to drive back home, this was a 
huge waste of money and time for me and seemed absurd that they told me it was approved by 
my insurance and then later I was told it wasn’t. I contacted the hospital and respiratory office 
again and was told they would pay me for their negligence and offered to reimburse me for my 
expenses, however when I replied via email asking how they would reimburse me they 
suddenly stopped responding to me. Since 2014 by Community Norths communications with 
me they have been in debt to me and have been trying to discredit me. Attached to this timeline 
of events correspondence, is a scanned image of the letter I received. 

4. 2016 – 2017 I was employed at Springbuk a local Indianapolis health care analytics company as 
a Senior Principal Software Engineer at a salary of $105,000 per year. I was hired and 
onboarded directly by the Director of Software Engineering at the time a Mr. Mack Earnhart, a 
few days before my start day Mr. Earnhart decided to leave the company as he left his role at 
Springbuk he trained myself primarily and another Senior Software Engineer a Mr. Grey 
Bowman on how to setup and deploy all the encryption keys and chef automatic deployment 
scripts, for most of my employment at Springbuk I was responsible for my normal work duties 
as well as all of Springbuk’s devops and infrastructure and even office network setup. I think 
during my fifth month of employment, a new Director of Software Engineering was hired 
named Steve Caldwell. From what I know about Mr. Caldwell’s background is that before his 
employment at Springbuk and possibly during as well he co-managed a medical device startup 
called Strap HQ, this company I think was founded and registered in British Columbia, CA. 
During his employment at Springbuk Mr. Caldwell was living in Cincinnati, or Cleveland, OH 
and would work remotely some days and travel into the office other days.

Following his hiring there was a change in the overall team dynamics and productivity 
where suddenly team members would ignore my code review suggestions and ignore or refuse 
to review my code contributions, something that must be done by another team member before 
code could be pushed into the production environment. 

Another colleague of mine Jordan commented on this as well that he had noticed things 
had changed when Mr. Caldwell joined the company. On March 3rd, 2017 I was let go from my 
position at Springbuk at the request of Mr. Caldwell, through a constructive dismissal. Mr. 
Caldwell pushed code out to the production enviroment during the night after Grey Bowman 
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and I both told him the code had not been tested and was not ready to be pushed to production, 
he ignored our warnings and sent the code out anyway, the following morning I came into the 
office and everyone was freaking out because production was broken, Mr. Caldwell falsely 
claimed the changes couldn’t be rolled back and then blamed me and attempted to discredit me 
in our team slack chat in front of the other team members and then I told him he shouldn’t have 
pushed those changes out. After being let go from Springbuk, I contacted a lawyer over 
wrongful termination using attorneys Fox Williams & Sink, and we sent a letter to them about 
how they didn’t follow proper procedure and it was false accusation of wrong doing, later 
Springbuk settled in exchange and promised to only provide neutral references to anyone who 
inquired about my employment there and they reimbursed my $1500 attorney fee.

5. 2015-2017 I started receiving harassment online people posting hateful messages on my open 
source software projects particularly my project Hamsters.js, this software is actually fairly 
successful and receives several hundred downloads per month and has even been mentioned in 
articles published by developers at IBM on the official IBM website.

As part of this harassment one individual violated the software license by copying the 
code and claiming it was his creation as well as the software website and re-branding it as his 
own product called Accel.js under the company name Three Letters, I ended up using an 
intellectual property lawyer John Roberts IP Law to defend against this the offending user 
moved the offending code to multiple web host, everytime he moved the offending code I filed 
either a DMCA takedown notice or contacted the hosting support company to notify them about 
the ip infringement, the lawyer I used at the time claimed that he used to be a private 
investigator in the past and told me he believed the user to be a guy named named Andrew 
Scheel, Mr. Scheel had two linkedin profiles with the same name and photo, one of these 
profiles noted he was employed as an investment banker for the Bank of America located in 
New York City, NY.

His other linkedin profile showed that he was employed as a Software Engineer at a 
company called Tableau software located in Seattle, Washington. After emailing Andrew Scheel 
with the draft copy of an official cease and desist notice Mr. Scheel took down the infringing 
code and then claimed to be just an innocent 13 year old child genius who made and honest 
mistake. I tried to get more information from him but he refused to provide any proof to verify 
his claims of either his age or his location such as a school or even the state he lived in.

6. Following this wrongful termination and new harassment I found myself for the first time ever 
as a successful software engineer unable to find a new job. During my job search one company 
in particular Fusion Alliance who had previously wanted to hire me, on more than one occasion 
in recent years (I have backup copies of email correspondence between myself and Fusion 
Alliance employees) was actively posting openings for positions on linked.com that fit well into 
my career experience however they suddenly no longer responded to my applications or emails.

 I was eventually able to get an interview a short time later at two companies, one I did not get 
hired for but didn’t notice anything odd about the interview process except that this company 
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was also connected to the medical industry and was doing mass spectrometry analysis software, 
however at my next interview at The Oddesy Online, I had a very unprofessional and unusual 
interview process. I was first left standing outside for 10 minutes past my interview start time, 
when I was finally allowed access into the building by an employee who was walking into the 
building. I was met with an empty dark room with only one person in it who first walked me 
upstairs to show me the rooftop and then backdown stairs and to the very back office with no 
lights on on the floor.

 Where I met the interviewer Shawn Axios and another gentleman, during this interview Mr. 
Axios asked me very specific questions about how I felt about my previous supervisor at 
Springbuk, Mr. Steve Caldwell, they also asked me very specific questions about technologies 
that were not listed on my resume and they informed me they do not use those technolgies 
anywhere in their tech stack. Following this I emailed Mr. Axios asking if he had been in 
contact with Mr. Caldwell or Springbuk since I had never had an interview experience like that 
before, or following that. Mr. Axios confirmed in those emails (that I have saved), that he had 
been in contact with Mr. Caldwell however he emphasized that his contact with Mr. Caldwall 
before my interview was because Mr. Caldwell wanted to hire him to work at Springbuk. Later 
on I noticed on github.com that Mr Axios was connected to several employees at Springbuk.

7. Following this I contacted a lawyer in the downtown Indianapolis area John Haskin and 
Associates hired their firm to file a complaint with the Equal Employment Opportunity 
Commission regarding this however the EEOC did not do any investigation, and I have backed 
up email copies of correspondence between myself and Shawn Axios after this interview where 
he confirmed he had been in direct contact with Steve Caldwell during the time of my interview 
however he emphasized the reason he was in contact with him was because Steve Caldwell was 
attempting to recruit him to work with Springbuk and not any sort of black listing arrangement 
or discussion about myself. The EEOC did not look into the matter or get any statements from 
either The Oddesy Online, or Fusion Alliance.

8. Since I was unable to find employment I was forced to find alternative means to generate 
income and started my own LLC and took on a custom software development project for a local 
company in the Indianapolis area named Offset House Printing, this project was Robert 
Bonjour’s proposal and we discussed this at the American Legion located in Carmel Indiana, 
the verbal agreement we had was that he had existing customers that needed printing services 
for the real estate market however Offset House Printing did not have the money to afford to 
pay for a full custom application to be developed up front, he told me that if I built the software 
project that his existing customers would send over data to be processed with the application 
and I would make revenue from those orders, each order processed through the application 
would generate revenue for Offset House Printing company for the actual printing. Since I 
needed income and wasn’t able to find new employment at the time, I agreed to build the 
project on the condition that he and Offset House would promote the product. After the initial 
test orders he sent over and processing of a few orders he / Offset House stopped promoting or 
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selling the product on their end, leaving me with the software project but no revenue to make up 
for its development cost.

9. Shortly before this new venture I received another anonymous package in the mail, the package 
was sent through UPS and the item was ordered from Amazon.com. I was able to find the 
sender by talking to multiple amazon support agents, I have some copies of this data including 
screenshots of my communications with Amazon support online chat, each gave me a little bit 
of the information I was given the first and last name by one amazon support agent and the city 
and state on the billing address from another amazon support agent. 

They informed me that the sender was a person by the name of Benjamin Jones and the billing 
address on the package was located in Revere, MA. 

Using a private investigator who wished to remain anonymous  (I did not retain any records to 
identify them in respect of that wish). I was able to obtain confirm there was only one Benjamin 
Jones or Ben Jones in all of Revere, MA, this individuals name was Benjamin R. Jones and on 
his background report it showed this individuals work history and family information such as 
relatives / phone number etc. His most recent work history noted he was working as a 
production manager at the Hollywood Hall Of Fame in Cleveland, OH.  This location was close 
geographically to where Mr. Caldwell was living, The package I received was a pair of stainless 
steel meat claws, before receiving this package in the mail I had no idea that meat claws were 
even a thing, evidently they are used by butchers to tear apart meat, I reported this incident to 
the Carmel police station at the time and was not taken seriously and there WAS NO report was 
taken as far as I know. I used the information from the anonymous private investigator to call 
Mr. Benjamin R Jones and asked him why he was sending me things in the mail, and then I 
asked him if he knew Steve Caldwell, he didn’t deny that he sent things to me and instead asked 
how I got his contact information and he expressed that he was upset that amazon had revealed 
him and then he told me he wanted to get off the phone when I asked him if he knew Mr. 
Caldwell, that was the end of our phone conversation and I did not contact him again.

10. Around the same week from my office window I noticed an African American woman in a red 
car parked directly behind both of my vehicles from my apartment window taking pictures of 
my car license plates, this woman pulled forward and faced the front of her car towards the 
dumpster area and entered something into a tablet computer like an ipad or android tablet 
device she then backed up turning around then speeding past the stop sign going left on her way 
out of the neighborhood. I noted the license plate was a vanity plate that said “TRU2ME” and 
by using an online license plate search service the car was registered to a Ms. Carolyn Barnes 
with an address in Powell, Ohio. I still have copies of this license plate search result. I hired All 
In Investigations to look up who this woman was, they reported to me she is employed as an 
Occupation Therapist but I don’t know which company or hospital employs her, this is another 
medical industry connection related to an illegal surveillance and appears to have been a pre-
text for further harassment I received.
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11. Shortly after this I was contacted by a gentlemen who went by the name Chris S. Murphy, Chris 
contacted me via email and said he wanted to discuss using Hamsters.js software for his new 
business startup plans, I scheduled a phone call with him and spoke to him about the software. 
During the phone call he was very vague about who he was working with or what his business 
plan was, the only details he would give is that he worked with a group of people from MIT and 
that they were building an online trading platform, when I asked him what kind of platform he 
just told me they were calling it ECATRADE, his website at the time was called 
pacificcoastcommerce.com and he also had a public facebook profile for his former startup 
company called Park Street Media located in Boston, MA. Following the initial phone call I 
called him back to clarify a few questions and when he answered the phone he answered with 
the words “City Hall” , from what I’ve read online this implies he was misrepresenting who he 
was during the initial call, and usually people who answer saying “City Hall” are connected to 
some municipality. 

12. Several months later I was looking for new employment opportunities and living off my savings 
while trying to salvage the software project I made before to make it more usable so I could 
bring in revenue, by using the same recruiting company I had used to get hired at Springbuk.

I finally received a job offer as a Senior Software Engineer at a salary of $104,000 per year at a 
local software company called 77media, LLC located in Broadripple, Indianapolis. The 
employees I worked with there were the co-founders Walter Botich, Dan Golnick, and Matt 
Long, and Becky Fisher (Her husbands name is Cory Fisher). There were two other employees 
who worked there briefly one named Mark Hosler on his resume at 77media, and he was never 
in the office except for one time, he showed up to an after hours infrstructure meeting wearing 
an IU Health Shirt, I immediately recognized him as the same Mark who had shown up at my 
apartment in the years prior to my employment at 77media, and didn’t mention anything to him 
and he didn’t say he knew me before, The other remote employee was an intern who was going 
to IUPUI at the time who I had help add some automated behavior tests using protractor to the 
77media node.js application stack. I do not know that employees name.

 During my employment part of my job duties were adding features/cleaning up the code 
stack/fixing bugs and managing their Microsoft Azure cloud application stack.

The software they were developing was an application called SafeSport, an online LMS 
(Learning Management Software) that was used by the United States Olympic Committee and 
Olympic athletes so they could complete online courses for things like sexual harassment 
training. I was not aware during my employment at 77media, LLC that there were on going 
congressional hearings regarding the Larry Nassar molestation scandal involving the United 
States Olympic Committee and the USA Gymnastics team.

13. During my employment one day I was working remotely and sitting on my couch using my 
work laptop PC, I had not been informed previously of any remote work monitoring software 
on the pc as it was purchased new when I joined the company as part of my employment offer 
however I got up to use the restroom one day and when I exited the bathroom door I noticed the 
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mouse cursor on my screen moving on its own and attempting to open a program I thought this 
was strange and scanned my work computer for malware and virus’s using an avast antivirus 
boot time scan which did not detect any results. I later found a screenshot on the laptop where 
someone ran a norton virus scan, screen shotted it and saved it before the computer was 
purchased.

14. After this I checked to see if there was anything weird out of place as part of my job duties and 
maintaining the security of the code base and making sure nothing work critical was hacked or 
compromised, I checked the security settings in github as well as on my work pc and I did not 
find anything setup incorrectly however when inspecting the companies website I found code 
on the website that was loading data from another server. 

The code was out of place and did not appear to have any functionality to any of the normal 
website functionality but included the words camera=”true” microphone=”true” location=”true” 
vr=”true”, I have this data backed up as well. I asked Dan Golnick about this one day and he 
told me that the code was because they were doing a “Virtual Reality Health Education Program 
For IU Ruth Lilly Health Education Center”, he then showed me a mobile phone application 
that loaded on the phone itself and not the company website, this mobile phone app was not a 
Virtual Reality program but actually an Augmented Reality program that overlayed food 
nutrition information when the phone camera looked at pictures of certain food. Several weeks 
prior to this Walter Botich and I had driven to the IU health building and had me wait in the car 
while he went inside for some business reason, I think it was to pick up a box of mobile phones 
which were used for the augmented reality program but I am unsure the exact reason he wanted 
me to go with him. These phones I later saw him with, they were white samsung phones and the 
application he showed me did not interface with that specific code on the 77media kipacity.com 
website.

15. During this time I continued to receive the majority of visits to my public linkedin.com profile 
from employees of my former employer Springbuk, employees at StrapHQ as well as an 
individual who went by the name of Syjon who pronounced his name as SenGen. This 
individual I had met back in 2014 at a local Irish pub Brockway Pub that I frequented near my 
old apartment complex Penn Circle apartments located in Carmel, IN. One of the first time I 
hung out with him he wrote on my notepad paper the words “Bilbo Baggins in the flesh”, I 
thought this was a little odd but didn’t really give it any consideration beyond that.

I became somewhat friends with this person during the time I worked at Springbuk and 
77media he would almost always be at this pub anytime I was there as well as another older 
gentleman that drove a 2 door silver bmw 335i with tinted windows and said he lived in 
Chicago. When I first got hired at 77media Syjon encouraged me to update my linked in profile 
to reflect that I was now employed at 77media. I updated my linked in profile not giving it any 
thought and continued to hang out with him at Brockway pub on a semi regular basis. At the 
time I did not notice that the linkedin.com company profile was listed as a company based out 
of Saudi Arabia and not a company listed as in Indianapolis, however it had the same logo and 
the same name on linkedin. I believe that it may have actually originally said it was in 
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Indianapolis when I added it to my linkedin, this will become important context for later 
correspondence from Sengen.

16. I also continued to search for who could be behind the harassment and sending me weird stuff 
in the mail/blacklisting and up until this point I had thought everything was likely related to my 
previous employment at Springbuk and that Steve Caldwell was just upset with me and had his 
friend send me weird things to mess with me. However I eventually came across to a web page 
created by a guy named David Lee under a company named Arc90, this webpage was 
comparing my Hamsters.js software project to a few other similar software projects that do 
similar things but in different ways, I have this backed up as well. One of the projects that was 
being compared to my Hamsters.js software was a project named Catiline.js created by a guy 
named Calvin Metcalf who lives in Massachusetts, in the same geographical area (50 mi radius) 
as the Benjamin R. Jones information I received from the private investigator when I received 
the meat claws in the mail. 

This Calvin person is connected to Paul Ford who is a co-founder for a software company 
located in New York City, New York called PostLight Studios, upon discovering this I looked 
over their website and noticed their clients included some big named clients including Goldman 
Sachs and other financial industry clients as well as software industry clients like Vice media, 
Mailchimp etc. I am not sure what other affiliations they have however they appear to be very 
well connected ie. they have clients with significant financial resources.

17. I ended up locating through the Postlight Studios website, the public twitter profile of the other 
co-founder of PostLight Studios who is named Paul Ford, Mr. Ford appears to be a software 
developer in the past and he has published articles in some tech magazines and appears to be a 
fairly successful individual however I had no prior contacts with him. Upon locating his twitter 
profile and adding PostLight Studios as an interest on LinkedIn, he posted on his twitter the 
exact words “You fucked up brand security and now you must die!”, I didn’t know who he was 
posting that to however I didn’t have any reason at the time to believe it was about me and 
ignored it at the time. 

A few days later I followed the PostLight studios linkedin company profile to see what they 
might be using my software for and I was also curious if they had any connection to the person 
who sent me the meat claws, upon doing this Mr. Ford began posting a large amount of threats 
and graphic images on his public twitter including a picture of a cross word puzzle that said the 
words “Exterminate Smith” with only a few of the letters hidden. He also posted things 
including “We were in your house today for extermination” and “You could be anything you 
wanted and you chose vegetable!” and just other generally bizarre things including sharing 
pictures between Calvin MetCalf and himself of a Hamster with an eye ball coming out of its 
mouth, this to me suggests they were doing corporate espionage where they were working to 
discredit or stop the success of the Hamsters.js project through illegal manners.

This was a cause of alarm for me and I took screenshots of this however initially I did not take 
it very seriously as I had been threatened several times in the past online and usually its just 
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people talking crap and nothing comes of it. However this person I had no previously contact 
with and therefore had no expectation of any confrontation with them. I attempted to create a 
twitter account so that I could get more information on who they were and communicate with 
them however immediately upon creating a brand new twitter account my twitter accounts were 
suspended preventing me from interacting with him. These account blocking messages were 
signed with the Google logo, and not a twitter logo. I have backed up some of these tweets 
however it appears that he deleted the picture of the crossword puzzle and most of the posts he 
made that day, he also had posted previously pictures that Hamster with an eye ball in its mouth 
but he deleted those posts from his public twitter profile, I don’t know how to get deleted 
tweets, I tried to get a court to subpeona twitter for these tweets but I was obstructed by the 
Southern District Court located in Indianapolis, they misfiled several paperwork documents, 
omitted dates and omitted signatures on the documents, additionally they denied me a waiver 
for the $400 fee they requested to process my lawsuit.

18. The following day of receiving those threats online I went about my life as normal and worked 
like normal, after work I drove to the local Irish Pub Brockway Pub where I ran into Syjon and 
a guy named Kevin Paul (KP) who made several vague comments about watching a show the 
night before but he didn’t explain what he was talking about, Syjon also made comments 
including “You don’t know what’s really going on” and “Don’t start something there won’t be 
something”, I brushed these comments off as he had a history of being politically incorrect and 
just sometimes saying rude things / being an asshole in general so it wasn’t out of character of 
him to act weird and I didn’t give it any thought beyond that. An employee of the Indiana 
department of transporation who also frequently went to Brockway Pub, told me to not talk 
about what had happened, and asked me if I was going to “let it go.”, I don’t know why he 
would say these things but that seemed to me like intimidation of a victim.

19. That night I walked home from Brockway pub because I had a few too many beers and I didn’t 
want to risk driving even though it was a short drive, I stopped at the liquor store on the way 
home and bought a small bottle of bourbon, as I was walking home and approaching the round-
a-bout in front of my apartment complex and the MISO electric building I noticed someone was 
recording me with a quad rotor rc drone with a green flashing light at the top, it was hovering 
approximately 7-10 feet off of the ground with the camera of the drone looking directly at me. I 
showed the camera the middle finger and the operator flew the drone back to where they were 
parked which was the apartment complex across the street from the apartment complex I was 
staying in and they sped away quickly in a blueish gray honda insight minivan. I reported this 
incident to Carmel police the following day however they did not take me seriously and did not 
make a report in their system. I asked them to check the MISO electric utility plant cameras as 
they have very high security at that building and that footage from MISO would have validated 
my claims however as has been a pattern during this harassment, no one has ever assisted, they 
hae only tried to obstruct or harm.

20. I decided not to return to my employment at 77media the following day and instead spent time 
around family members trying to explain what had happened, my brother was contacted by 
Walter Botich looking for me who at the time had not heard from me. 
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21.  Later that day I returned back to my apartment and showered and refrained from talking to 
anyone,  and ate something walked my dog and did some cleaning around my apartment and 
went to bed.

22.  The following day I was contacted by Syjon asking me to come out to Brockway Pub for lunch 
and some drinks, I ate some chicken wings that day but didn’t drink any alcohol, we sat at a 
small circular booth table directly right to the door of the pub, he was facing towards the 
bar/kitchen area and I was sitting to the right of him during this lunch I was casually talking 
about how I think I’d found out the people who were harassing me online and before I could 
explain the rest of what had happened he told me not to talk about it and reiterated that I didn’t 
know what was going on.

23. The following day was trivia night at Brockway Pub so I think I went there, and was drinking 
with Syjon and KP while playing trivia Syjon made a point to ask me to come over so he could 
tell me about some guy in the bar who he said was “Worth a lot shekels”, he pointed at a guy 
sitting by himself who was sitting in a booth facing towards the back of the bar and was directly 
to the right of the left side of the bar, but Syjon did not tell his name , I remember him wearing 
all dark tan and he was bald. I still do not have any idea what he meant by this. I dismissed this 
at the time as Syjon just being weird again and continued drinking at Brockway pub. Looking 
back on this, I have not been able to identify the clothing he was wearing as connected to any 
known entity. I previously served for a short time in the Army National Guard and during my 
time we wore ACU’s and I don’t recognize this guys outfit as belonging to any known military 
uniform of the United States, it doesn’t match Marine Corp, doesn’t match Army, doesn’t Match 
Navy, doesn’t Match Air Force, this guys attire was out of place. It also didn’t match any known 
sherif or police uniform that I had seen in my lifetime.

24. I took an Uber back from Brockway that night and the following days started looking for 
another job.

25. Later in April or Late March 2018 following all these events, I was sitting in my apartment and 
was on my laptop computer either programming or looking for a new job and someone tried to 
break into my apartment, I heard them try to open the door and saw the door handle moving too 
fortunately the deadbolt stopped them and they then ran quickly down the apartment stairs, and 
drove quickly out of the neighborhood they were driving a black mercury milan 4 door sedan, I 
reported this incident to my apartment complex at the time when it happened. Looking back on 
this incident the car they were driving was in the same parking spot as neighbors on the same 
floor however the apartment maintenance guy also jumped into the car with them which seems 
strange.
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26.  I think the following day Syjon came over and we went to brockway pub to have a few beers 
and hang out in the afternoon, nothing unusual happened that day.

27. The next day I noticed something really strange outside of my apartment while I was cleaning 
up the area my dog played in and I had my apartment porch door open, this incident was just 
out of place / bizarre and I wasn’t sure if it there was some sort of school play thing going on 
however a family of people with two kids dressed up in peter pan and tinker bell costumes 
holding a cutout of a dark grey shadow ghost took pictures in front of the apartment complex 
sign directly in front of my apartment. This was just weird because it wasn’t Halloween and I 
didn’t think school was in session since it was June already so I tried to ask the Carmel Police 
department if they had any idea of a school play going on or something so I could get some sort 
of explanation but they said they had no idea. I think I went back to my apartment and finished 
cleaning up and then went over to my aunts that day and played fortnite on the computer with 
my brother as he was living with my aunt in 2018.

28.  The following day I was driving in my 1996 Toyota Supra heading northbound on 465 heading 
towards Carmel from my aunts because I had stayed the night there and noticed a yellow jeep 
wrangler driving a few car lengths behind me waving at me. I slowed down because I do not 
know anyone who drives a jeep wrangler and waved back and he picked up a black cell phone 
or radio a security guard would use and spoke into it. At this point I was concerned because of 
the previous threats I had received online and wasn’t sure who the individual was, at this point I 
felt the need to report what had happened previously including the information about 
77media/PostLight Studios et. all and I passed my normal exit on meridian street and got off at 
the Castleton street exit, while I was stopped at the traffic light to turn left a female driver in a 
black 4 door sedan waved at me, so I at this point I actually attempted to report the threats and 
weird jeep driver to the Fishers Police department however I was turned away at the time and 
not taken seriously.

29.  The following day I decided instead to report the threats I had received to the local FBI field 
office, I spoke with a male field agent however I do not know his name, he took down several 
notes and I explained to him the people who  had sent me the strange package in the mail as 
well as the weird posts Paul Ford and his cohorts had made including the cross word puzzle 
picture with the words Exterminate Smith on them, the field agent told me to make sure to 
check my apartment for cameras or anything out of place, I returned back to my apartment 
anticipating they would contact me at a later time, I did a brief look around and didn’t see 
anything weird in my apartment aside from a few holes in the plaster of my apartment ceiling.

30.  A few days later I think I went back over to my aunts house and was hanging out with my aunt 
and brother and while I was there I received a text message from Syjon stating “You figured out 
my kind, pretty good”, I didn’t immediately respond to this but instead left my aunts house to 
head back to my apartment. I was driving my black 2001 Jaguar XJ8 at the time, I was driving 
on 465 heading north when I received a call from Robert Bonjour asking me to come over to his 
house that night to hang out, I was on my way there but stopped by my sisters house to make 
sure they were ok since I had received a strange text from Syjon and death threats and was 
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wanting to makes sure they were safe. The text he had sent me said “You figured out my kind, 
pretty good.”, I responded back to him “Kind?” because I didn’t understand what he meant, he 
responded back to me “Kind, we call it kind”, when I responded to him to see how he would 
respond and I also had sucspicions that him having me add 77media on my linkedin may have 
been some sort of attempt at parallel construction, I said “Your mistake was being the one who 
told me to update my linked in profile”, this was just my suspicion that something was 
connected between him and my employment at 77media, and he responded with “You made 
many many mistakes”. I didn’t know what he meant by that is when I called Fishers Police 
department and spoke to the dispatcher on the phone and tried to explain the situation but I 
don’t think I was taken seriously.

31. Instead of reviewing the evidence I offered them including the text messages that were sent 
from Syjon to me and my text messages back to him and giving an opportunity to actually 
explain what happened, fishers police placed me in handcuffs, and in the police report and CAD 
narrative misrepresented the facts of the incident by falsely claiming the text messages were 
sent to myself by myself and that I was claiming that the “FBI was out to get me” that was 
hearsay and and not what I said, my only comment to anyone of my family members, friends, 
and any member of law enforcement was that I had reported the threats to the FBI. 

Additionally I have copies of the CAD notes however they were damaged when my car caught 
fire while driving earlier this year, in the CAD notes it misrepresents the incident and did not 
include that I had attempted to report a few of the previous incidents to police before and was 
ignored.

32.  Police placed me into handcuffs and confiscated my belongings from my vehicle without my 
permission or a warrant, I repeatedly told them no however they refused to accept my refusal 
for them to search my car and took my property anyway. They took me to Community North 
hospital located in Castleton, Indiana and wanted me to stay for a 72-hour hold even though I 
was non violent and completely calm and had no criminal history or history of violence. As I 
explain later in this timeline of events, Community North had a conflict of interests as they owe 
me money for medical malpractice and they also have connections through my former employer 
77media!

33.  During this time I explained very calmly to the intake person why I had called 9/11 that 
evening, the intake person I do not think took my claims credibly and immediately I was placed 
in a basement ward area that was dark and I was not provided with any copies of the hospitals 
policies or patient consent forms, upon requesting a copy of my patient rights I was told my stay 
had been extended an additional 48 hours and when I requested access to my wallet so I could 
contact an attorney that I had contacted prior to me calling 9/11 my request was denied. 

34. During this time there was another patient there who threatened me and repeatedly made 
comments to me saying “They come in hot and leave cold as in on a slab” and I told the staff 
that I did not like his comments and asked if they recorded audio so that a staff could review 
and they did not do that, they told me that they do not record audio , instead of taking my report 
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of the threats seriously they instead had me share a room with the same person who was 
threatening me, the guy who threatened me during my time there told me he was a nurse at IU 
and that he would “go on secret missions and liked them and he told me he thought his secret 
missions were fun to him”, this made me uncomfortable and I feel the staff should not have had 
me share a room with someone I had previously reported was making death threats.

35.  During my stay I was polite and cordial with the hospital staff however they refused to release 
me even after the initial 72-hours and instead when the 72-hours came and went, then the extra 
48 hours added for requesting the patient policy forms they again extended my stay an 
additional 72-hours without cause.  When I requested again to leave they instead filed a petition 
to keep me for an additional 90 days without cause or any reason whatsoever, the hospital staff 
also tried to force me to take psychiatric medication without my consent and when I refused this 
is when they filed to keep me for an additional 90 days. Eventually I had my day in the probate 
court at the Marion County courthouse in downtown Indianapolis where the probate judge 
denied Community North’s and the State of Indiana’s request to commit me and stated clearly 
that I am not a danger to myself nor am I a danger to anyone.

36.  During this time I was stuck against my will in Community North for contacting the Fishers 
Police department, the State of Indiana and Hamilton County filed a petition to permanently 
deprive me of my 2nd amendment firearms rights without cause. They had taken my firearms 
from the trunk in my vehicle as my plan earlier in the day was to go to the range that day 
because I had a monthly membership at Shoot Point Blank in Carmel Indiana at the time. These 
papers were not properly filed through the court system and they were never properly served to 
me, I did not even hear about them until the day before my court hearing to be released from 
community north. Instead they were left outside on my apartment door in a manila envelope, 
legally I believe any paperwork like that is supposed to be properly served to someone and not 
dropped in front of their door without notice.

37. Once I was finally released from Community North hospital I hired 2nd amendment and 
constitutional attorney Guy Relford of Relford Law to defend me against this illegal and 
unwarranted deprivation of my rights, I repeatedly requested to have a hearing so I could get the 
evidence in my possession on the official court record and clear my reputation and return my 
firearms back to me however that never happened. Instead I was advised that he was good 
friends with the prosecutor and that if I just answer the questionnaires (ignoring procedural 
violations in the process like not properly serving the paperwork) and attend a firearm safety 
course at my expense that I would get my firearms back. Mr. Relford offered to do this firearm 
training safety course for me since he is also a firearms instructor however when the day came 
for me to attend the course Mr. Relford did not tell me the time nor the address and when I 
followed up with him later that morning he told me that I had missed it and it was at 6:30am 
that day. This seems like an odd time for a firearms safety course, I don’t believe the sun is even 
up that early. This further delayed me getting my firearms back and instead I signed up and paid 
for a firearm safety course through Shoot Point Blank and completed the firearm safety course 
through them. I provided Mr. Relford this proof of the safety course completion and I had my 
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my firearms returned however the total process was almost a year in total without any hearing 
which from what I read is atypical and the law states anyone deprived of their 2nd amendment 
through such a process is entitled to a hearing within a short time period which this law was 
violated by the state and Hamilton county. Also this costs me almost $5000 in total, which is 
ridiculous as I was the victim of a crime, not a perpetrator of a crime.

38.  I attempted to seek legal counsel from many places during the following weeks, I was denied 
assistance at every entity I spoke to and denied assistance by pretty much every lawyer I spoke 
to as well. I kept a list of who I contacted, I was even denied by the State Attorney Generals 
office any assistance and told they would only represent the state of Indiana.

39.  Following this since I did not have employment and I did not have any way to get any 
assistance for what had happened I lived off of my life savings and moved to Avon, Indiana 
with my brother.

40.  During my time living in Avon, I’ve tried to move on with my normal life since I was 
effectively denied recourse at every turn and I had been employed as a Software Engineering 
Manager/ Software Project Manager at a company located in Fort Wayne, Indiana called 
CodeClouds, I worked at CodeClouds for over almost two years however earning roughly 50% 
of what I made annually before. Harassment has continued in other ways however again none of 
the evidence has been reviewed by anyone (to my knowledge) even when offered a flash drive 
containing it... Most recently someone put their used chewing gum on the side of the truck 
while I was painting when the paint was still drying, I don’t know who did this but the strange 
harassment hasn’t completely stopped. Additionally my aunt passed away from what was 
reported as a self inflicted gun shot wound to the head, before her death she had told me in 
person during thanksgiving that someone had shown up outside her house and knocked on her 
door and asked her if she worked with or was a police officer, the guy who showed up at her 
place then told her he had a lot of guns and then he laid down in front of her house and put his 
hands behind his back and then after laying there for a short time he got up and left. My aunt 
also told me that she had received a strange phone call from someone claiming to be the FBI 
and that she was in danger and they told her she was the victim of a mortgage fraud attempt and 
then about two or three years later she passed away. Upon her passing, her daughter (my cousin) 
Brenna met with me and my family and Brenna and I checked for documents and flash drives 
and hard drives that I handed to my aunt back in 2018 for safe keeping, these documents and 
drives contained data validating my claims regarding 77media, Fishers Productions, Post Light 
Studios, IU Health, and death threats I had received from people employed by Post Light 
Studios, my cousin and I looked everywhere and were unable to find these documents or drives, 
my cousin later checked my aunts work office and her work safe and car and none of these 
items were recovered, this to me suggests someone who arrived when she was taken to the 
hospital or while she was in the hospital, took these items from her place, there doesn’t appear 
to be any legitimate reason that these items would be taken from her place, she passed away 
from a suicide and why would someone take documents or drives showing a corrupt attempt to 
harm me, from my aunts? This suggests a cover up attempt by someone who doesn’t want the 
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77media situation to be exposed. Some of these documents were also faxed by my aunt to 
Community North Hospital back in 2018, the hospital back then even when faxed information 
validating my claims regarding the threats I had received and reported still attempted to keep 
me in the hospital for 3 months, also the original attempt to keep me at the hospital was only 
supposed to be for two days, when I requested a copy of patient hospital rights they retaliated 
and extended my stay and then I received death threats by a Nurse who worked for IU Health 
during my stay, he repeatedly told me the words “They come in hot and leave cold, like on a 
slab”. I reported this to the hospital staff and instead of separating him so he couldn’t threaten 
people they had me share a room with the guy I reported was threatening me.

41. Additionally to all of the attempts to seek local assistance I submitted several FOIA requests to 
the FBI attempting to get any information they may have about what I reported and if there is 
any connection to my employment at 77media, every FOIA request I submitted was denied 
except one. The FBI sent a DVD however I have not reviewed what information it contains. I 
maintained copies of every individuals information that I know 100% is involved in some 
manner including for some of them their addresses and contact information however I also 
saved screenshots of their twitter profiles, linked in profiles, github profiles, and for Paul Ford 
his entire twitter post history since he created his account up until today, if needed I can pull the 
data again and get the most recent posts. I also saved copies of the postlight studios website in 
original format and the 77media website in original format. This evidence was backed up on 
multiple drives, and cloud storage providers. Additionally all text messages between myself and 
Syjon the day I contacted police department were supposed to be stored on an encrypted Iphone 
6+, however I recently in 2025 paid a private investigator called All In Investigations to decrypt 
the phone and recover the data, I have the data backup from that phone however the text 
messages appeared to have been wiped from the phone and there was also images on the phone 
that I havent seen before like animated short videos of people boarding airplanes and stuff like 
that, the text messages appear to have been wiped in 2021 and it seems like someone either 
physically accessed the phone without my knowledge, or it was remotely accessed without my 
knowledge and data was wiped from the phone. This to me suggests someone didn’t want me to 
have the text messages that came from Syjion Shaefer in 2018.

42.  I should also note that my dad was employed at the Department of public works when I filed 
my lawsuit against Hamilton County and other parties involved in the 77media scandal, my dad 
was terminated from his employment during the next several days and wasnt able to find 
employment since. He later committed suicide by drinking himself to death using whiskey and 
believed it was pointless to continue, also Westfield Police before his death illegally entered his 
apartment and searched the place without warrant, and then also took a case of his beer out of 
the fridge with them, when they left his apartment. This is not legal behavior, and is 
unbecoming of an officer to be drinking citizens beers or taking things from anyone’s place 
without a warrant specifically listing the items to be seized.

43.  Additionally I found out that Walter Botich, and Cory Fisher are both connected to a medical 
intelligence agency in the Indianapolis area that is named the Mesh Coalition, evidently they 
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work with hospitals such as IU North, Community North, and medical industry 
companies/insurance companies. Cory Fisher has a public vimeo page detailing how the Indiana 
Mesh Coalitions intelligence tools rival that of federal intelligent agencies. I backed up copies 
of these videos. A yahoo search result shows Walter Botich is connected to the Indiana Mesh 
Coalition.

44.  I’ve attempted to think of what a valid motive any of these people might have to engage in 
such behavior as I wasn’t thinking I had done anything worth anyone harassing or drugging me 
or any other attempt to cause harm to myself/family members, It’s possible that some of them 
have different motivations, I honestly can’t think of any valid reason other than potentially 
greed due to the software connection between Postlight Studios, and Calvin Metcalf as he was 
the developer of a competing software product, has a direct connection to Postlight studios and 
even retweeted Paul Fords posts.

45. I later learned several years after I reported incidents in 2018 , as I was watching Fox59 news, it 
was reported that the director of the local FBI field office and several of the agents in Castleton 
were implicated in the USA Gymnastics , Larry Nassar molestation controversy with the several 
of the local field office facing criminal charges because instead of investigating and prosecuting 
the sexual offenders they engaged in a systemic cover up in exchange for a promised job at the 
US Olympic Committee. Additionally the field agents at the FBI mocked the girls who were 
abused by the Doctor Larry Nassar and obstructed them from being able to receive any 
restitution for the abuse they suffered, this to me is downright disgusting and unbecoming of 
anyone in any position of authority. This was a big scandal that led to congressional hearings 
too, I had no prior knowledge of this scandal during my employment at 77media. I just recently 
read more details about this scandal and the reports say that Nassar abused over 250 girls and I 
did not realize how big of a molestation scandal that was, individuals connected to Nassar were 
still being prosecuted between the years of 2018 and 2021, allegedly there were supposed to be 
reforms at the Castleton Field Office but it appears they are still mocking and working to 
discredit victims. Ever since my report to the Castleton Field Office Ive received increase 
harassment including auditory harassment from people, I put together some python 
programming language scripts that record raw audio using a 15hz-20khz USB Microphone, and 
this script takes the raw audio, and then runs it through several transformations, it does binaural 
audio phase shifting, am demodulation, fm demodulation, sbb demodulation, and runs all 
versions of the audio through a speech to text program, it does fast furior transform frequency 
analysis and logs the frequency of the audio along with any detected speech to an excel file. 
I’ve managed to record quite a bit of the audio, in the audio ive recorded these people were 
recorded talking about manslaughter and other horrible things, they appear to have been 
planning to do some sort of bad thing and Ive got all the audio data in raw format.

46. Additionally there was several incidents around the years of 2013-2017 where multiple people 
attempted to run me off the rode or cause a car accident with me, this happened on residential 
roads going through round abouts / intersections and also while I was driving on the highway. I 
reported these incidents as well and did not think these incidents were connected to the other 
harassment I had received at the time.
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47. Also my late father who was riding a moped scooter was also hit by a car while going through 
an intersection, I’m not sure if this is connected however it seems strange to have so many car 
related incidents happen to myself or family over a period of only a few years. This incident 
was not the reason for his death, he ended up drinking himself to the point of liver failure 
following him losing his source of income, before losing his source of income he was employed 
by Fishers Department of Public Works, he was fired only a few days after I filed a lawsuit 
against Hamilton County for violating my rights and illegally holding my firearms beyond the 
legal limits and also falsely accusing me of mental illness and doing a cover up of the 77media, 
USOC, PostLight Studios, IU Health, Mesh Coaltion, Fishers Productions group. This to me 
suggests a RICO Statute level conglomerate working to discredit victims.

48. Additionally during the years between 2013-2017, myself and friends and family members have 
all been drugged by strangers while out at a bar/resturant and even at a campground in 
Monticello, far away from any bar or resturant. I personally know I’ve been roofied at least 5 
times that I know of, and my brother has been roofied at least 2 times that he knows about and 
my friend Sam was also roofied while out with my brother and woke up under an overpass, 
Carmel Police called my brother telling him they had found my friend Sams bicycle. In 2017 
One of these incidents was while at Brockway Pub, I was drinking an irish mule and there was a 
guy sitting to the left of me and we were talking and somehow we got on the subject of who can 
drink the most, and I got up to use the bathroom not thinking anything was amiss and when I 
came back he was gone and I finished my drink, later the following day I was told by Synjin 
and others that I seemed really messed up and didn’t seem like I was drunk and I had not drank 
that much, I was also told by my neighbor that I was walking my dog and kept falling down and 
couldn’t standup that night, the following day when I went back to the bar they told me that 
they had the facebook profile of the person who drugged me and even showed me his facebook 
profile picture, this seemed out of place and weird that someone at the brockway pub would 
actually have the guys facebook profile on their phone. Additionally I mention in this document 
that my dad told me back in 2007-2008 that he was injected with something by a woman who 
said she was a firefighters girlfriend or wife at a restaurant in Westfield.

49. Additionally between the years of 2016-2018 I dated a girl who was previously married to a 
diplomat, the only things I was told about him was that he was living outside the country and 
they were separated. I dated this woman for several years, we had a great relationship and I 
helped take care of her and her daughter and covered the rent and utilities and entertainment for 
the household. We eventually broke up due to her cheating on me however I got back together 
with her at one point, and then we weren’t able to get past the trust issues so we separated and 
she dated someone else and moved out of state. 

50.  During recent years I’ve been being harassed with auditory harassment, I was also battered by 
a Fishers Police officer who lied in his report and said I didn’t use my turn signal which I had 
used my turn signal and then he also lied and said I yelled at him, and lied and said I kicked 
him, and instead what happened was he kneed me in the chest and tried to knee me the first time 
and kneed either the other officer or failed to knee me in the chest and then he kneed me in the 
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chest, and then pushed me forward where I hit my head on the pavement. He yelled at me that 
he was a marine and I had to hire a lawyer which cost me $7500 this lawyer never informed me 
of what the actual claim was against me, I was only told they were saying I had battered a 
public safety official but I was never informed of what the claim of battery was until I was in 
the hamitlon county court room and they asked how I plead to their false claim. This to me is 
insane and not a proper way to handle a situation like that, my lawyer should have informed me 
of the claim, my lawyer also barely communicated with me and didn’t even tell me what my 
options were until 5 minutes before the hearing. As mentioned above, I receive auditory 
harassment that I hadnt notice before I reported the things I was a victim of to the FBI, I also 
received strange text messages from people claiming to be federal agents, and then also I 
noticed an SUV only a few days ago on april 8th, of a metallic suv with vanity plates on the back 
and a USS license plate on the front, this person in the SUV was meeting with one of my 
neighbors in broadripple.

51. The individuals involved in this intimidation and discreditation campaign also hacked my 
laptop computers, they spake through my work laptop while I was employed at Herring Bank 
remotely building FinTech software, this hackers mentioned me going to a doctors appointment 
when I had talked to my brother about going to an appointment and I recorded these people 
talking through my work computer and I have proof that they hacked my work computer, this 
was reported to my employer who then laid me off from my job without requesting copies of 
the audio recording validating my claims. This seems odd to me that they wouldn’t want a copy 
of proof of someone hacking a bank employees computer, I believe there might be financial 
regulations or laws that require them to preserve copies of any data breach of a bank computer.

52. An independent psychological evaluation has confirmed that I am not mentally ill and am not a 
candidate for any psychiatric treatment or medication, additionally during the years of 2012-
2016 I pursued a work comp claim against Walgreens and Sedgewick CMS, during this work 
comp claim the state of Indiana validated that I am a credible witness and that I was successful 
in validating my claims against Walgreens/Sedgewick CMS and Sedgewick CMS settled with 
me and paid me a sum of money in order to end the work comp claim.

53. Additionally I am going to have to pursue legal action against Community North as the 
medication they prescribed me during the harassment I received, had a side effect that I was 
never informed about which was parkisons like shaking of my right arm and shoulder, and also 
has caused the development of breast tissue, I’ve never been informed that these side effects 
were possible and this to me is medical malpractice, I read online that the medication had been 
recalled and was litigated against due to these side effects where the medical industry has had to 
pay large sums of money for the harm they’ve caused. This campaign against me is 
unwarranted and illegal and unconstitutional, its been an institutional effort to discredit my 
claims and according to Mr. Fords words “exterminate”, this program being run through IU and 
77media and their cohorts appears to be a secret program which is similar to cointel pro 
programs however this appears to be worse than I originally thought as not only has the RICO 
style entities been working to discredit, they’ve mocked me, they’ve told me they intend to set 
me up, they’ve also told me they wanted to kill me, I received threats online where people said 
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things like “We’re going to put a bullet in your head, your families head, and your dogs head”, 
also they’ve said things like “When you mess with the police someone gotta die”, and other 
horrible things, they’ve tormented me with auditory and made false accusations and everytime I 
report the harassment or illegal things Im a victim of, they try to discredit me further or hack 
my computers, or even do things like take trash from the curb and put it on my front porch. I 
had to move out of my rental in broadripple due to these disruptions, also I noticed that my 
financial records seem to have been tampered with, as I received a zelle payment from my 
friend Robert Bonjour who lent me some money to pay my bills, the financial transaction 
should have shown it came from Zelle through his PNC bank, however it now shows something 
called Qpay which ive never heard of before.

54. All In Investigations was also hired to figure out who this Mark Hosler guy really is as he 
followed me to another employer in Ft. Wayne Indiana called CodeClouds which was 
previously branded as LongTail Technology which if I recall was a name connected to Amazon 
the company, the CodeClouds company is almost 3 hours away from the broadripple 77media 
office and Mark Hosler showed up there as a remote employee living in broadripple he used the 
last name Hoser at CodeClouds and Hosler at 77media, upon the PI telling me this information I 
headed back to my rental in broadripple and stopped at a gas station and upon leaving the gas 
station Mark followed me in his car all the way to the intersection of broadripple ave, and 
winthrop ave, I tried to take a picture of him tailing me however when I tried to take a picture 
they slowed way down and made it very hard to get a picture of them, then they stopped and let 
people out of the mcdonalds parking lot, even though if they continued driving they wouldn’t 
have blocked anyone from leaving the parking lot, this suggests to me they wanted to make sure 
there were cars between them and my vehicle. This Mark Character keeps showing up 
throughout the last 9 years and he repeatedly shows up wearing IU branded clothing. He’s 
connected through 77media to IU and employees of the Mesh Coalition.

55. These individual and companies appear to have been in a multiple year long attempt to 
essentially eliminate me from society and discredit me, steal intellectual property from me, hide 
their exposure by stealing things from my aunts place, and also threaten me with death. This is 
psychopathic systemic corruption, no sane society should accept any group involved in such a 
scheme.

56. Additionally local Indianapolis, Fox59 news has been broadcasting some fake news stories that 
I noticed, one such news broadcast falsely claimed a person I worked with at Moser 
Consulting/Westlake Design/Westlake Interactive, Natalie Fisher, was missing. The following 
day I asked my other former co-worker Alex Howard if she was ok because I saw that on the 
news broadcast, he told me she was fine and at work that day and wasn’t missing. This was very 
odd that Fox59 would broadcast a missing person report about someone who wasnt even 
missing. This seemed strange to me that they would be broadcasting such fake stories, before 
my reports of the harassment I had not noticed such obviously fake stories from Fox59.
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57. I want to also note, that before my employment at 77media in 2017 and my friends at the time 
we met up at Jeffery Mcclures house and we went out downtown to have some drinks and I met 
one of Jeffs friends and was talking to her and I mentioned to her how I was going to be 
working with Dan Golnick and she seemed to know who Dan was and said that I shouldn’t 
work with him. I don’t know what that girl was concerned about back then or what she had 
previously heard but had I known he was connected to such corruption I would have refused to 
work at 77media.

58. As of April 29th, 2025 I cleaned out my truck and found that my trucks electronics have been 
modified heavily, the truck is a 1989 Nissan D21 Pickup Truck however the ECU in the truck 
was replaced in August 2022 without my knowledge or consent, I strongly suspect this occurred 
when I had my truck clear-coated at a shop right next door to the Hendricks County Sheriffs 
department building. 
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